

# 會務報告 Announcements 04-11-2021

1. 王芷欣姊妹和蓋英男弟兄於上個主日受洗歸入主耶穌基督。讚美主！

Sister Carol Wang and brother Jim Gai were baptized into the Lord Jesus Christ on the past Sunday. Praise the Lord!

2. 本主日（4月11日）是“主日歡慶聚會”。我們歡迎每一位近來加入我們教會聚會的新朋友們。

Today (4/11) is a Celebration Sunday Service. We welcome every new friend who joined our church gatherings recently.

3. 在接下來的每個週三晚上，7:30-9:00，我們將有查經聚會（查考《雅各書》）和禱告會。歡迎大家來參加。

On the following Wednesdays, 7:30-9:00pm, we are going to have a combined Bible study on James and church prayer meeting. Everyone is welcome to join.

# 會務報告 Announcements 04-11-2021

4. 本週“2-1-1讀經計劃”：查考雅各書1:1-12；背誦經文是雅各書 1:2 “我的弟兄們，你們落在百般試煉中，都要以為大喜樂；” 每日閱讀經文是耶利米書11-15章。

**This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: we will study James 1:1-12. Bible memory verse is James 1:2 "Consider it pure joy, my brothers, whenever you face trials of many kinds," Daily Bible reading: Jeremiah 11-15.**